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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Малые народы в современной национальной политике Китая».Данная работа посвящена исследованию экономического, социального и политического развития национального вопроса в Китае в ходе истории и на современном этапе.Задачи, которые решались в ходе исследования:1. Изучить исторические и социально-политические причины развития национального вопроса в Китае;2. Найти отражение идей Конфуция в современной национальной политике КПК;3. Выделить и рассмотреть основные этапы эволюции внутренней национальной политики в Китае;4. Определить важность национального вопроса для Центрального правительства КНР;5. Изучить методы ведения национальной политики КПК в отношении районных национальных автономий.Работа проведена на основе изучения источников и исследовательской литературы. Были тщательно рассмотрены этапы развития национального вопроса в ходе истории с момента образования КНР, изложены особенности и методы решения национальных вопросов, проанализированы цели национальной политики Китая, определена важность данного вопроса для центрального правительства.Методологическую основу исследования составили такие общенаучные методы, как анализ, синтез, исторический метод исследования, описательный и научной критики.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is "Small peoples in the modern national policy of China".This work is devoted to the study of the economic, social and political development of the national question in China in the course of history and at the present stage.The research set the following goals:1. To study the historical and socio-political reasons for the development of the national question in China;2. Find reflection of the ideas of Confucius in the modern national policy of the CCP;3. Identify and consider the main stages in the evolution of domestic national policy in China;4. Determine the importance of the national question for the Central Government of the PRC;5. Study the methods of carrying out the national policy of the CCP in relation to regional national autonomies.The stages of development of the national question in the course of history since the founding of the PRC were carefully considered, the features and methods for solving national issues were outlined, the goals of China's national policy were analyzed, and the importance of this issue for the central government was determined.The analysis of this study was carried out by general scientific research methods: synthesis and analysis. The work was carried out on the basis of sources and research literature.
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